
        

  

Til medlemmene av Gauldal Rotary 

 

Referat fra medlemsmøte og styremøte 26.09.22 på Kroa 

 

I styremøtet deltok Arnfinn, Per R, Olav K, og Jarle J  

Årets kalender: 

a) De medlemmene som ennå ikke har fått seg tildelt salgsområde, må få dette avklart på 
neste møte 

b) Kalenderen ventes klart til neste møte, 10.okt., og det må derfor på møtet avsettes tid til 
fordeling av kalendrene. 

Lions er invitert til neste møte for å overvære Øystein Foros sitt foredrag. Vi bestiller vaffel og 
kaffe til alle. Ikke medlemmer bes om å vipse 67 kr.  

Enighet om at 3-minutter i neste møte utgår. 

 

Medlemsmøte: 

I medlemsmøtet deltok 8 medlemmer pluss Jorid Løkken. 

Leder åpnet møtet og ønsket spesielt velkommen til Jorid Løkken, leder av Audio Plus Norge AS, 
som dagens foredragsholder. 

Foredrag: 

«Nye høreapparater og teknologiske løsninger» var tema for foredraget. 

Audio Plus Norge AS har i dag 7 klinikker rundt om i landet og hovedkontor på Støren. 

«Digital hørsel kaffe» er et tiltak som Jorid gjennomfører for aktuelle brukere med jevne 
mellomrom. 

Klinikkene hennes er helprivat og får ingen støtte fra det offentlige. Kundene må derfor betale 
kostnadene selv. Ventetiden i det offentlige er meget lang og klinikkene hennes har derfor stor 
etterspørsel. 

Det finnes 8 godkjente leverandører av høreapparater i Norge. Dagens apparater er heldigitale.  



Nødvendig forundersøkelser for å kunne bestille høreapparat koster 4-5 tusen kroner, mens 
selve apparatene ligger på ca 8 tusen kroner. 

 

3-minutter ved Tor F: 

Tor tok for seg noen tanker om utviklingen i, og egne erfaringer etter langt medlemskap i 
«Norsk Lærerlag», aktualisert gjennom pågående lønnskonflikt. 

Historisk sett var Norsk Lærerlag opptatt av den oppvoksende slekts dannelse og læring, og ikke 
lønnskamp. 

Fram til senere år har lærerne nytt stor respekt og anseelse i lokalsamfunnet, og lønn og 
pensjon har vært god. 

De senere års dreining mot en mer konfronterende linje i fagforenings kampen, har nok ført til 
et fall i folks anseelse og respekt.  

Det er absolutt grunn til å stille spørsmål om foreningen vil klare å gjenopprette det positive 
inntrykket i folks oppfatning av læraren.   

 

Neste møte:   

Neste medlemsmøte er på Kroa 10.10.22 kl 18.00 

Neste styremøte er på Kroa 10.10.22 kl 16.30 
 

Med vennlig hilsen 

             

 Jarle Jøsok 

Sekretær 


